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BESVIKNA. Trots att 
Täby Sim har cirka 
130 tävlingsaktiva 
barn- och ungdo-
mar får de färre 
tävlingsdagar. 
 FOTO: MOSTPHOTOS

Kommentar till den insändare 
som ”Maria” skrev vecka 26 
angående att man blir nekad 
att betala med kontanter 
inom vården. 

Jag kan upplysa om att 
det finns en dom från högsta 
förvaltningsdomstolen 
(målnr. 2793-14) om att det är olagligt för inrättningar 
som bedriver sjukvård att neka patienterna att betala 
med kontanter. 

Jag rekommenderar både ”Maria” och alla andra 
som ställs inför detta problem att göra en anmälan till 
patientnämnden. Det gjorde jag och jag fick veta att det 
är fler som anmält samma sak, men det är bra om ALLA 
som ställs inför detta problem gör en anmälan.  

En erfarenhet rikare

Anmäl regionen  
– kontanter är en rättighet

Hur har den konstruktiva 
dialogen skett egentligen? 
Replik på repliken: Svar till Birgitta 
Kaasik (M) Mitt i Täby nr 21.

Här kommer rätt information om sex 
påståenden från Birgitta Kaasik med fle-
ra i en debattartikel i Mitt i Täby nr 21.

 ✔Påstående 1: ”I jämförbara simhallar 
brukar föreningslivet ha omkring 400 
bantimmar.”

Vårt svar: Vi tror oss vara hyggligt 
säkra på att jämförelsen vad gäller bruk-
liga bantimmar är gjord mot betydligt 
mindre föreningar. Täby Sim har 2545 
medlemmar och 300 barn i simskolekö 
i dag. Exakt vilka andra hallar och storle-
kar på föreningar har ni tittat på?

 ✔Påstående 2: ”Fler bantimmar ger 
föreningarna möjlighet till ökad verk-
samhet, vilket ger möjlighet till ökade 
intäkter.” ”I den nya simhallen kommer 
både föreningslivet och operatören ha 
möjlighet att bedriva simskola.”

Vårt svar: Simidrotten får inte öka-
de timmar i undervisningsbassängen. 
Täby Sim ska tvärtom dela utrymmet 
med Synchro. “Möjligheter till ökade 
intäkter” blir direkt omöjligt tack vare 
kommunens affärsmodell. Effektivare 
sätt att underminera Täby Sims största 
rekryteringsbas och inkomstkälla är 
knappast möjligt.

 ✔Påstående 3: ”Vi är måna om att för-
eningarna ges rimliga förutsättningar 
för att bedriva sin viktiga verksamhet. Vi 
välkomnar därför en fortsatt och kon-
struktiv dialog med simföreningarna 
tillsammans med operatören.”

Vårt svar:  Hur denna konstruktiva 
dialog har skett eller kommer att ske vet 
bara Kaasik och hennes allierade. Täby 
Sim svarade på ett mejl 4 november, där 
vi igen begärde ett möte om förutsätt-
ningarna. Våra politiker arbetar hårt in-
för valet i höst men ett eventuellt tillba-
kasvar ett halvår senare känns tveksamt 
för den som påstår sig vilja ha en dialog? 
Vi beklagar djupt att vi tvingas använda 
media för att få svar på våra frågor och 
framföra feedback.  

 ✔Påstående 4: ”Tävlingsverksamheten 
är också en viktig del.”

Vårt svar:  Kul att ni tycker det! Fast 
ni verkar använda begreppet för pole-

mik. Viktigt betona då att av våra drygt 
2500 aktiva medlemmar så är cirka 130 
barn och ungdomar tävlingsaktiva. Öv-
riga lär sig simma och motionerar regel-
bundet i vår regi. När vi ändå berör äm-
net tävling så är vi besvikna över att vi i 
nya större badet får färre tävlingsdagar.

 ✔Påstående 5: ”Under pandemin – då 
efterfrågan från allmänheten varit lägre 
– har föreningarna i tillägg haft utökade 
tider”

Vårt svar: Som vi tidigare lagt fram 
har efterfrågan ökat. Vi hjälper er gärna 
med daterade kopior från era tjänste-
män så utgår vi från samma fakta i vår 
kommande dialog.

 ✔Påstående 6: ”Det är riktigt att för-
eningarna får högre kostnader men det 
beror till största delen på den tidigare 
nämnda 53-procentiga ökningen av 
bantimmar.”

Vårt svar:  Återigen slutsatser ba-
serat på felaktiga fakta. De tider som 
Täby Sim har idag ger föreningen en 
kostnadsökning med gigantiska 1,3 
miljoner (+70 procent) i det nya badet.

Håkan Persson, Ordförande Täby Sim
Mats Lennerthsson, Klubbchef Täby Sim

DEBATT

 Effektivare sätt 
att underminera 

Täby Sims inkomstkälla  
är knappast möjligt.

Svar till Täby i mitt hjärta
Man tar sig för pannan! Ska Täby centrum byta 

namn? Varför det? Och det ska vara amerikanskt? Vem 
katten kommer med något så urfånigt, så urbota dumt? 
Är vi i Sverige? Lika löjligt är Mall of Scandinavia. Finns 
det ingen som kan sätta ner foten? Vad säger kommun-
styrelsens ordförande Erik Andersson? Stina  

Löjligt med namnbyte!
MITT I TÄBY. Från vecka 24.

MITT I TÄBY. Vecka 21.

TYCK TILL · DEBATT & INSÄNDARE

Skriv en insändare · Så här gör du!
 ●Vad gör dig glad, upprörd eller fundersam i dina kvarter? 

Skriv en insändare eller debattartikel i webbformuläret på 
Mitti.se/insandare – skicka gärna med bild.

Skriv en debatt-artikel · Så här gör du!
 ●Skriv en debattartikel i webbformuläret på mitti.se/debatt
 ●Skicka med en bild på dig själv och dina medskribenter. 
 ●Tänk på! Inläggen kan vara mellan cirka 1 000 och 4 000 

tecken med blanksteg. Redaktionen r eserverar sig rätten att 
korta och göra lättare ändringar. Debattinlägg publiceras 
även på mitti.se. Scanna QR-koden med din mobilkamera!
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Din lokala marknad VILL DITT FÖRETAG SYNAS? Vi hjälper dig!
annons@mitti.se · 08–550 552 50

Konstgräs för:
Uteplatser • Terasser

Sportaktiviteter
Balkonger • Trägårdar

Innergårdar

08-409 40 000
evergrenkonstgras.se

ECO 

FRIENDLY

100% återvinningsbart konstgräs  

för hem & trädgårdDetaljerna är inte Detaljerna
De gör designen

Enebybergsvägen 12, Danderyd
Tel. 08-33 32 81
info@m9kakel.se
Öppet månd–fred 9–18, 
lörd 10–16, sönd 11–15

LÅT JUST DITT FÖRETAG SYNAS! annons@mitti.se · 08–550 552 50
Kontakta oss så hjälper vi dig.


